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Vragen van de leden Bashir en Roemer (beiden SP) aan de staatssecretaris 
van Infrastructuur en Milieu over de beantwoording van eerdere vragen over 
het bericht dat meer treinen door rood rijden (ingezonden 8 april 2013). 

Vraag 1
Wanneer gaat u een reactie geven op de eerdere vraag over de toename van 
het aantal treinen dat door rood is gereden? Waarom kunt u niet meteen een 
reactie geven?1 Vindt u de toename acceptabel? 

Vraag 2
Bent u serieus van mening dat de spoorvervoerders voldoende aandacht 
hebben voor het voorkomen van stoptonend sein-passages (hierna: STS-
passages)? Kunt u dit uitgebreid onderbouwen? Hoe verklaart u dan de 
toename van het aantal STS-passages? 

Vraag 3
Waarom verstrekt u de cijfers van STS-passages per spoorvervoerder over 
2012 niet terwijl u schrijft dat u eind februari al de definitieve cijfers 
beschikbaar had? Zou u de cijfers alsnog willen verstrekken? 

Vraag 4
Kunt u de vraag over andere spoorvervoerders die een voorbeeld kunnen 
nemen aan NS wat betreft de aandacht voor de vaardigheden van machinis-
ten, in de vorm van simulatortrainingen en terugkomdagen, nog beantwoor-
den? Hoe gaat u bevorderen dat ook andere spoorvervoerders meer 
investeren in trainingen voor hun machinisten?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2012–2013, nr. 1501
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